
Zápis  
z 11. jednání komise rozvoje města a ŽP 

13.března 2012 
 

 
Přítomni : Ing. Miloslav Sláma – předseda komise, Mgr. Luboš Šikula, Ing. Zdeněk 

Štursa,  
Bc. Ladislav Bárta – garant komise 

Omluveni : Radek Studený,  Josef Mička ml. 
Hosté :                 Ing. Vladimír Kovařík, Ing. Jiří Matoušek 
 

 

 Jednání zahájil v 16.05 hod. p.Sláma a Bc. Bárta, který uvedl hosty – 
Ing.Kovaříka, ředitele společnosti Sportis a Ing. Matouška, kteří pohovořili o 
dovybavení areálu u Pilské nádrže. Jako první mluvil za provozovatele areálu Ing. 
Kovařík, který nejprve zhodnotil stav celého areálu. Hlavním bodem, který v této 
lokalitě chybí jsou služby a vybavenost. Představa provozovatele je část od 
cyklostezky k vodě ponechat na „slunění“, část od cyklostezky k silnici využít na nově 
budované služby (např. půjčovna kol a on-linů, hřiště na plážový volejbal, 
víceúčelové hřiště, dětské hřiště, minigolf, stolní tenis,WC, převlékárny, občerstvení, 
objekt pro správce, a podobně). Ing. Matoušek doplnil tyto informace o možné dotace 
z regionálního operačního programu, který podporuje volnočasové aktivity a je z něj 
možno získat až 85% rozpočtové ceny akce. Přihlášky se podávají do konce června 
2012 a výsledky budou známy v březnu 2013. Na dotaz Ing. Štursy na možnost 
koupání odpověděl Bc. Bárta, který jako hlavní bod znečištění Pilské nádrže vidí 
hospodaření na okolních pozemcích a dosud neexistující kanalizaci v obci Polnička.  
 Bc. Bárta uvedl, že bude zadána studie pro lokalitu Pilské nádrže, která bude 
podkladem pro podání žádosti. 
 P. Sláma vznesl dotaz na Ing.Kovaříka na jeho názor na možné propojení 
stránek města a Sportisu. Ing. Kovařík tuto možnost nevyloučil za podmínky, že 
Sportis si svoje stránky bude spravovat vlastní redakční radou. 
 
Jednání komise bylo zahájené v 16:05 hod. a ukončené v 18:00 hod. 
 
Příští jednání komise: 10.dubna 2012 v 16:00 hod. 
 
Zapsal: Vladimír Sýkora 


